
 

MESTSKÝ VÝBOR  č. 7 – Bánová, Závodie, Strážov, Žilinská  Lehota  pri MZ 

v ŽILINE 

 

Poslanci: 

František Kosa 

Mgr.Branislav Delinčák 

 
Zápisnica č. 27/2017 zo zasadnutia MV č.7 konaného dňa 06. 06. 2017 v budove ZŠ 

Závodie 

 

Prítomní: Kosa František  

      Mgr. Branislav Delinčák – neprítomný, ospravedlený  

      MP 

                  Občania 

 

Pripomienky občanov: 

 

- Referovanie o predchádzajúcej zápisnici a informácia o tom čo sa má následne 

spraviť. 

- Príslušníci MP informovali o situácii a odpovedali na otázky občanov. 

- Občania žiadajúčastejšiu výmenu kontajnerov na šatstvo. 

- Oprava ciest po výkopoch pre prípojky plynu – je to zaasfaltované, ale po určitom 

čase sa to prepadá – ul. Pod Vinicou,Pod jarkom, Na zápletí, 9.mája, Na štadión, atď... 

– p. Benková. 

- Spraviť chodník od ZŠ ku škôlke aspoň po jednej strane. Jedná sa o ul. Rolnícka 

a Školská, na ich križovatke dať dopravnú značku stopka. 

- Oprava kanalizácie na Školskej ul. – rekonštrukciacelej ulice, event. dať po jednej 

strane zákaz státia. 

- Školská ul. až po ul. Pod Sadom dopravná značka obytná zóna. 

- Prechod pre chodcov na Kvačalovej ul. a k cintorínu – kedy sa už konečne bude 

robiť, či sa čaká kým tam niekoho nezabije a kto potom bude za to zodpovedný 

!!! Je to cca 50 m. Občania nesúhlasia s plánovaným riešením a poslanci sa nimi 

stotožňujú. 

- Most na Žitnej ul. cez Rajčianku vraj padá- narušená statika? – treba to pozrieť. 

- Znovu pustiť prevádzku nákl. Aút cez ul. Škultetyho, lebo všetky nákl. autá chodia po 

Závodského. 

- Prechod pre chodcov pri Fackárni – osadiť takú značku ako pri križovatke a riadne ho 

nasvietiť, event. dať tam osvetlenie do cesty – nedostali sme odpoveď. 

- Ul. J.Závodského dať rýchlosť 40km/hod k metrologii – pred zástavkou. Teraz je 

umiestnená za zástavkou a prechodom pre chodcov – nedostali sme odpoveď. 

- Občania mali dotaz, vraj sa má stavať benzínová pumpa pri malom kruháči pod 

Rondlom – jednoznačne sú proti tomu. 

- Občania žiadajú údržbu potoka Bradová, lebo ich vytápa 

- Namontovať fotopascu na námestí ku krížu 

- Opraviť Krížnu a Bočnú ulicu – sú tam veľké výtlky, event. dať tam nový koberec. 

- Ostrihať stromy na ul. M.Benku. 

 

                                         Predseda: František Kosa 

                                         Sekretár:   Mgr. Branislav Delinčák 



 

 

 

 


